

資助單位  
Subvented Unit



主辦單位  
Organizer



支持單位  
Supporter



資助青少年體育交流計劃  
香港 - 墨西哥少年棒球交流計劃  
棒球大使選拔章程

Funding Scheme for Youth Sports Exchange  
Hong Kong – Mexico U12 Baseball Exchange Programme  
Baseball Ambassadors Selection Information Sheet

- 主辦單位 : 康樂及文化事務署 (康文署)  
Organizer Leisure and Cultural Services Department (LCSD)
- 承辦單位 : 香港棒球總會 (棒總)  
Host Unit Hong Kong Baseball Association (HKBA)
- 接待單位 :  
Counterpart Centro Deportivo y Recreativo “Benito Juárez” de Mazatlán in Mexico
- 目標 : a. 提升青少年運動員的技術水平 ;  
Objectives To raise the sports skill level of the youth;  
b. 擴闊視野 ;  
To broaden their horizons; and  
c. 與接待國家/城市建立交流，促進青少年運動員的體育交流。  
To establish their network with counterpart country/city.
- 教練團 : 由棒總委派  
Coaching Staff To be appointed by HKBA
- 參加費用 : 由康文署及接待單位資助以下項目：  
Participating Fee To be subsidized by LCSD and the counterpart  
1. 來往墨西哥的機票(連機場稅)  
A return economy air ticket (including tax)  
2. 當地住宿·膳食(正餐)及交通費用  
Accommodation, meals and local transportation  
3. 旅遊保險(包括棒球活動)  
Travel insurance with extended coverage in baseball activities
- 註：旅遊證件及簽證費用參加者自理(如適用)  
Note: All costs in conjunction with issuing travel document and visa (if applicable) will be borne by the participants.

- 甄選資格  
Eligibility
1. 棒總 2018-2019 年度 U12 發展隊訓練計劃運動員或棒總主辦的青少年培訓課程/計劃; 及  
Players of 2018-2019 HKBA U12 Development Squad Training Scheme or participants of youth/junior development course(s)/scheme(s) organized by HKBA; and
  2. 必須為香港棒球總會會員; 及  
Must be HKBA member; and
  3. 11 歲至 12 歲 ( 2006 年-2007 年出生 ) 的男性; 及  
Boys who are aged 11-12 (born in 2006 or 2007); and
  4. 持有香港身份證; 及  
Hong Kong Identity Card holder; and
  5. 具備棒球比賽實戰經驗; 及  
A solid experienced player in baseball;
  6. 通過甄選評核及面試; 及  
Pass the evaluation and interview; and
  7. 必須有使命感及投入感。  
To be committed and dedicated.
- 活動簡介  
Programme Brief
- 日期: 2019 年 2 月 9 日至 20 日 (12 日 11 夜)  
Date: 9-20 February 2019 (12 days 11 nights)
- 地點: 墨西哥 馬薩特蘭  
Place: Mazatlán, Mexico
- ✧ 擬定活動: 聯合訓練及進行棒球比賽、欣賞專業棒球場館/比賽、棒球嘉年華及觀光。  
Tentative programme: joint-training and baseball games, visit professional baseball stadium/game, baseball carnival, sight-seeing
  - ✧ 承諾: 參加者必須於交流團期間或之後與組員製作活動報告, 分享所得所學, 並於回程後兩星期內提交。  
Undertaking: Participants are required to prepare group project during or after the exchange programme, share learning experience; the group report should submit to HKBA within two weeks after finishing the exchange programme.
  - ✧ 行程得按實際需要作出調整, 恕不另行通知。  
Activities are subject to change without prior notice.
- 球員遴選名額  
No. of selected players
- : 12名  
Twelve only
- 報名辦法及截止日期  
Application & Deadline
- ✧ 填寫「參加意向同意書」連同有效護照副本(其有效期由出發日起計不少於六個月即 2019 年 8 月 9 日或以後)  
Complete the "Participation Intention and Consent Form and return a passport copy, passport should have at least six months of validity from the date of traveling abroad, i.e. 9 August 2019 or after
  - ✧ 於 2019 年 1 月 7 日中午 12 時或以前逕交香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓一樓 1003 室本會或電郵至 [bronya.po@hkbaseball.org](mailto:bronya.po@hkbaseball.org)  
Submit to HKBA office at Room 1003, 1/F., Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong or email to [bronya.po@hkbaseball.org](mailto:bronya.po@hkbaseball.org) on or before 12:00 n.n. on 7 January 2019

評核及面試 : 日期: 2019 年 1 月 12 日 (六)  
Evaluation & Date: Saturday, 12 January 2019  
Interview 時間: 中午 12 時  
Time: 12 noon  
地點: 香港道教聯合會純陽小學 (香港沙田馬鞍山鞍駿街 30 號)  
Place: HKTA Shun Yeung Primary School, 30 On Chun Street, Ma On Shan, N. T.

注意事項 :  
Notes

- ◇ 已遞交參加意向同意書者，如在 1 月 10 日下午 3 時時仍未收到甄選通知或於 1 月 14 日下午 5 時仍未收到甄選結果，請與本會聯絡。  
HKBA will confirm the applicants by 3:00 p.m. on 10 January 2019 for the interview and inform the selection result by 5:00 p.m. on 14 January 2019; if you are not receiving notifications, please contact HKBA.
- ◇ 取錄與否，本會有最後決定權。  
HKBA has the right of final decision in the selection.
- ◇ 入選之代表須遵守相關訓練規定。如違反情節重大者，本會有權將其除名。  
The selected representatives must comply with the regulations. A violation of any rule, or regulation, HKBA reserves the right to remove a selected representative.
- ◇ 本會得按實際情況作出活動調整或規條修訂。  
HKBA reserves the right to change the activities and these terms and conditions at any time.
- ◇ 本訓練計劃獲康文署資助全數經費及接待單位贊助。  
The Programme is subvented by LCSD and sponsored by the counterpart.

查詢 : 香港棒球總會 蒲小姐  
Enquiry Ms. Bronya Po, Hong Kong Baseball Association



2504 8386 / 2504 8330



bronya.po@hkbaseball.org



香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓一樓 1003 室

Room 1003, 1/F., Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, H.K.